
會務報告 Announcements  03-07-2021
1.本主日（3月7日）是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備自己的
心來記念主耶穌基督。
This Sunday (3/7) is a communion Sunday. Please prepare our hearts for
remembering our Lord Jesus Christ.

2.夏令節省日光時間從下星期日3月14日開始。請於下星期
六3月13日臨睡前將時鐘撥快一小時。
Daylight Saving Time will begin next Sunday, March 14. Please advance
your clock by 1 hour before you go to bed next Saturday, March 13.

3.2021年第一次網絡佈道會將於4月2日（受難日）舉行。佈
道會的講員是趙家緯弟兄。
There will be a first online evangelistic meeting of 2021 on April 2, Good
Friday. The guest speaker is brother Wayne Jau.
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4.感謝主，更多的弟兄姐妹們正在參加本週末的網絡“幸福
小組研討會”。願主藉著這次聚會興起更多傳福音的同工。
Praise the Lord that many brothers and sisters are attending the online
Happiness Group Training Conference this weekend. May the Lord raise
up more workers for the gospel through the training conference.

5.感謝主，今天下午是8週幸福小組的最後一次聚會。願主
繼續帶領接下來的跟進工作。
Praise the Lord that the 8-week Happiness Group ministry will conclude
this afternoon. May the Lord continue to lead the follow-up work.
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6.教育事工提供新的課程，幫助大家認清網路世代產生的現
象。孩子們沉溺在電子遊戲，電子訊息的世界，真假難分，
價值混淆，但往往又無法自拔，耗損生命，甚至造成迷失，
受傷，生命扭曲脱序的情形。

這個課程，教我們如何以聖經真理，來面對E世代的挑戰，
以幫助迷途中的年輕人。若需要課程其它訊息，請聯絡陳珣
瑩姊妹。
The Ministry of Education provides a new course to help everyone
recognize the phenomenon of the Internet generation. Young people
indulge in the world of electronic games, activities, messages...
Sometimes they get hurt, confused, or lost in the online world.
This course will teach us how to face the challenges of the E generation
and help them with biblical truth.
For more information, please contact sister Hsunying Chen.
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7.教會將在復活節安排浸禮，之前有“受浸班課程”。有願
意在這次復活節受浸的弟兄姐妹，請與何牧師聯繫。
We are going to have a baptism service on Easter Sunday, and there will
be a baptism class. If anyone plans to be baptized on Easter, please
contact Pastor He.
8.本週“2-1-1 讀經計劃”：結束了希伯來書，從4月開始
查考雅各書；背誦經文是希伯來書10:22 “並我們心中天良
的虧欠已經灑去，身體用清水洗淨了，就當存著誠心和充足
的信心來到神面前,”每日閲讀經文是以賽亞書55-59章。
This week’s 2-1-1 Bible Reading Plan: we finished Hebrews, and we will
study James in April. Bible memory verse is Hebrews 10:22 “let us draw
near to God with a sincere heart and with the full assurance that faith
brings, having our hearts sprinkled to cleanse us from a guilty
conscience and having our bodies washed with pure water.” Daily Bible
reading: Isaiah 55-59.


